

PRODUCT # FB0350

金澧黑蝦片

BNH BLACK SHRIMP FLAKES



說明:

金灃黑蝦片是台灣金灃生物有限公司生產的頂級蝦苗中後期 有機餌料。使用進口原料經過高科技發酵技術後再高溫殺菌 制片,過程完全綠色有機制作工藝,其內含有完整的天然高 蛋白,維生素群,氨基酸類,脂肪酸,膽固醇等等重要微量 元素,營養全面不流失,餵食後蝦苗健康發育,並能穩定水 質,使水色靚麗,是高質量,高產量蝦苗餌料的最佳選擇。

主要成份及規格:

白魚粉,南極蝦粉,豐年蟲,螺旋藻,墨魚油,鳕魚精油,澱粉...

粗蛋白	粗脂肪	水 份	灰 份	粗纖維
45% ↑	6.0% ↑	8.0% ↓	12% ↓	5.0% ↓

使用建議:

本產品適合魚蝦苗使用,在清水中以篩網揉洗後均勻撥撒於育苗池中餵食。

本產品可通過200目篩網而無渣,請按照苗數量於1小時左右吃完為準增減,每天6~8餐。

注意事項:本產品具吸潮性,儲存於陰涼乾燥或冷藏更佳,拆封後請於1個月內用完。

包裝:10公斤/桶

Features:

BNH BLACK SHRIMP FLAKES is a special kind of top-level organic feed for juvenile shrimp in the middle & last stage of development and manufactured by Taiwan King Hong Animals Company Ltd. With the best technology this product is made from fresh raw materials which is available local and abroad, In the process of disinfect at the high temperature. It is manufactured with complete organic processing technology. The product contains the whole natural high protein, vitamins, aruno acids, fatty acids, cholesterol and the other important trace elements. It can enhance the immunity of the juvenile Shrimp, the water looks fine after using, Its the best choice for you to feed thejuvenile shrimp for high production and good quality shrimp.

Composition:

whitefish powder, Antarctic shrimp powder, fairy shrimp, spirulina, cuttlefish oil, codfish essential oil starch....

Analysis:

Crude protein	Crude fat	Moisture	Ash	Crude fiber
45% ↑	6.0% ↑	8.0%↓	12%↓	5.0%↓

Usage

Its suitable for shrimp & fish juvenile consumption. In process of mixing with fresh water & rub with fine mesh net and spread over the pond. using 200mesh net with no sediment left inside the net. juvenile consumption period within 1hour. prefer 6 to 8times a day .

Storage Guidelines :

Store in cool, dry place away from sunlight. refrigeration is preferred.
After opened, avoid the humidity.

Package: 10Kg/Pail



